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Wat volgens Van de Burgwal opvalt, 
is dat ongeveer één op de twintig 
aanvragen niet volledig is inge-
vuld. ,,Soms ontbreken bijvoorbeeld 
gegevens over de partner, of een 
handtekening. Dat is jammer, want 
dat betekent dat er nog informatie 
nagezonden moet worden en we de 
aanvraag nog niet kunnen afhande-
len. De aanvragers krijgen daardoor 
ook later hun geld. We willen ieder-
een met vragen over de regelingen, 
mensen die daar hulp bij nodig heb-
ben, dan ook nogmaals wijzen op 
onze ‘coronadesk’. Via een speciaal 
telefoonnummer kunnen we op af-
stand helpen. Er wordt veel gebeld, 
dat is goed.’’

De Tozo loopt tot en met augustus. 
Hoe het economische landschap er 
in Barneveld daarna voor onder-
nemers uitziet, vindt de wethouder 
moeilijk te schetsen. ,,We zouden 
ons als gemeente wel op de lange-
re termijn willen voorbereiden op 
economische consequenties, maar 
dat is ontzettend ingewikkeld. We 
weten feitelijk niet wat ons nog te 
wachten staat. Ik zou willen dat ik 
het wist.’’

De coronadesk is op werkdagen van 
9.00 tot 13.00 uur bereikbaar via te-
lefoonnummer 0342-495888 of via 
de mail: coronadesk@barneveld.nl.. 
Meer informatie over de Tozo-rege-
ling is te vinden op www.barneveld.
nl/tozo.

Initiatief voor 
‘vrienden van 
Donnerschool’
Wouter van Dijk

DE GLIND De leerlingen van de J.H. 
Donnerschool in De Glind verdie-
nen meer mogelijkheden dan ze nu 
hebben. De school voor speciaal ba-
sis- en voortgezet onderwijs zou 
meer moeten kunnen investeren in 
bijvoorbeeld vaklokalen, een goede 
leskeuken of een cultuurdag. Dat 
stelt Barnevelder Willem Massier, 
die met zijn initiatief ‘Vrienden van 
de J.H. Donnerschool’ de financiële 
steun daartoe op gang wil brengen.

,,Noem het gerust een missie’’, zegt 
Massier. De afgelopen jaren kwam 
hij als docent enkele keren op de 
school voor invalwerk. ,,Wat me 
opviel, is het grote tekort aan goed 
materiaal, met name voor de leer-
lingen in het voortgezet onderwijs’’, 
zegt hij. ,,Waar bijvoorbeeld een re-
guliere vmbo-school vaak geld heeft 
voor goede apparaten in ruime vak-
lokalen, zijn de mogelijkheden op 
de Donnerschool zeer beperkt. De 
basisbudgetten die de school krijgt 
voor onderwijs per leerling zijn 
bij lange na niet voldoende om de 
broodnodige extra’s te kunnen bie-
den. Dat terwijl deze kinderen, die 
allemaal een bepaalde achtergrond 
hebben, daar naar mijn idee juist 
zo’n behoefte aan hebben.’’

WEBSITE Om die reden vatte Mas-
sier het plan op om een initiatief te 
steunen onder de noemer ‘Vrienden 
van de J.H. Donnerschool’ om op die 
manier sponsoren te zoeken, zowel 
bedrijven als particulieren, die de 
school willen ondersteunen. ,,Ik ben 
op zoek gegaan naar mensen in de 
gemeente die mijn initiatief willen 
ondersteunen en de directieleden 
van de school hebben een lijst met 
concrete projecten opgesteld.’’ Vrij-
dagmiddag is de bijbehorende web-
site (www.vrienden-donnerschool.
nl) gelanceerd. In het comité van 
aanbeveling staan veel bekende 
Barnevelders: onder anderen bur-
gemeester Asje van Dijk, Kees van 
der Werf, Monique Rosbergen, Tom 
van den Belt en Lukas Scheijgrond.
Heel concreet kunnen ‘vrienden’ 
een bepaald jaarlijks bedrag done-
ren, waar de school extra’s uit kan 
financieren, zoals buitenspeelmate-
riaal, een lasapparaat voor het tech-
nieklokaal, een nieuwe schoolbel, 
inductieplaten voor in de leskeu-
ken, renovatie van het schoolplein, 

een schoolreisje of een cultuur-
dag. Massier: ,,De kinderen op de 
Donnerschool hebben vaak al veel 
meegemaakt en hebben extra aan-
dacht nodig, willen we ze een goed 
toekomstperspectief kunnen geven. 
Het gaat niet alleen om financiële 
steun, maar vooral om een groter 
draagvlak. Bedrijven kunnen ook 
steun geven in natura.’’

HARTVERWARMEND Directeur-be-
stuurder Jan Hofman van de Don-
nerschool is onder de indruk van 
het initiatief van Massier. ,,Hart-
verwarmend, vind ik dit’’, zegt hij. 
Wat betreft de financiële tekorten, 
zegt hij: ,,Het klopt wel wat Massier 
zegt. We krijgen op basis van de 
regelingen voor speciaal basison-
derwijs overheidsgeld per leerling, 
maar daar moet heel veel van be-
taald worden. Los van de gewone 
kosten, komen daar bijvoorbeeld de 
kleinere klassen, begeleiding door 
de orthopedagoog, achtervang en 

maatschappelijk werk bovenop. Het 
belangrijkste is echter dat wij dus 
onder de regeling basisonderwijs 
vallen, maar ondertussen ook leer-
lingen in het voortgezet onderwijs 
hebben. Die leeftijdsgroep vraagt 
om andere investeringen. Vergele-
ken met regulier voortgezet onder-
wijs lopen we achter de feiten aan 
en hebben we minder geld ter be-
schikking voor praktijkvakken.’’
Hofman heeft dit probleem naar 
eigen zeggen de afgelopen tijd per-
soonlijk geregeld aangekaart bij on-
derwijsminister Arie Slob. ,,De mi-
nister erkent ook wel dat dit scheef 
zit en heeft ook wel beloofd die fi-
nanciële ondersteuning te verbete-
ren, maar ik vrees dat het nog wel 
even duurt voordat dat daadwerke-
lijk geregeld is.’’ Daarom vindt hij 
het Vriendeninitiatief een zeer wel-
kome steun. ,,Het zou heel mooi zijn 
als we dankzij deze hulp meer kun-
nen betekenen voor deze kwetsbare 
doelgroep. Juist omdat we hier kin-

deren binnenkrijgen die vaak al bij 
meerdere voorgaande scholen zijn 
weggestuurd, zou het mooi zijn als 
we deze leerlingen ook wat extra’s 
te bieden hebben.’’
De Donnerschool telt momenteel 
80 leerlingen in het speciaal basis-
onderwijs en 130 in het voortgezet 
onderwijs. De afgelopen jaren is 
het aantal leerlingen fors toege-
nomen, waardoor er momenteel 
sprake is van ernstig ruimtetekort. 
Kantoorruimtes zijn momenteel al 
in gebruik als leslokalen. ,,Er ligt 
dan ook een uitbreidingsplan voor 
de school waar de gemeente acht 
ton voor heeft gereserveerd. In de 
herfst wordt dit project aanbesteed 
en daarna gerealiseerd. Het is na-
tuurlijk heel mooi dat we die extra 
ruimte straks hebben, maar het 
budget is wederom alleen voor de 
huisvesting en de basale les-inrich-
ting. Voor alles wat we extra willen 
doen met vakinhoudelijk onderwijs, 
is geen geld.’’

ZEVENSPRONG
Trots
Het begon zaterdagmorgen 
allemaal met een appje van 
oud-collega Hans-Lukas Zuurman. 
In tegenstelling tot wat hij 
verwachtte, trakteerde de 
krantenbezorger hem niet op de 
zaterdageditie van zijn favoriete 
lokale dagblad, maar op een 
briefje. Daarop stond keurig 
vermeld waarom Hans-Lukas (en 
al die andere abonnees in de wijk) 
deze bewuste ochtend geen krant 
op de deurmat vond(en). De 
veertig exemplaren waren 
namelijk niet bij de bikkel van 
dienst, Myrte geheten, bezorgd. Ze 
had nog gebeld en gemaild om 
een en ander te herstellen, maar 
zonder resultaat. Myrte had haar 
schouders kunnen ophalen (´ik 
kan hier verder niets aan doen´) en 
over kunnen gaan tot de orde van 
de dag, maar deze taakbewuste 
held wist dat haar abonnees stuk 
voor stuk uitkeken naar het 
moment waarop de krant door de 
brievenbus zou worden geduwd. 
Ze was haar klanten uitleg 
verschuldigd, vond Myrte, dus 
ging ze achter haar laptop zitten 
om een briefje te tikken. Na wat 
print- en knipacties pakte ze haar 
fiets en maakte ze de bekende 
ronde langs haar klanten. Deze 
keer dus niet met een krant, maar 
met een briefje in haar hand.
Eén van de briefjes belandde via 
via dus bij mij, waarop ik een 
collega inschakelde, die er op zijn 
beurt voor zorgde dat de kranten 
alsnog bij Myrte werden bezorgd. 
En Myrte, onze trouwe bezorgster, 
liep ś middags haar wijk doodleuk 
nog een keer. 
De complimenten van de abon-
nees logen er niet om. ´Een tien 
voor krantvriendelijkheid ,́ kopte 
deze krant dinsdag en daar is alles 
mee gezegd. ´Met zulke medewer-
kers gaat de Koninklijke BDU nooit 
verloren ,́ liet een abonnee 
noteren op social media.
Hulde aan deze bezorgster, die 
zich met recht een bikkel kan 
noemen. Het was zo ń heerlijke 
actie op de zaterdagmorgen waar 
ik spontaan vrolijk van werd. 
Geweldige mentaliteit. Deze 
jongedame gaat nog ver komen in 
haar leven, dat kan niet anders. 
Dat ik in ´the heat of the moment´ 
mijn portemonnee (uit het oog) 
verloor en mijn pasjes moest 
blokkeren, mocht de pret niet 
drukken. Het zal u niet verbazen 
dat ik -net toen ik al mijn pasjes 
had geblokkeerd- werd gebeld 
met de mededeling dat mijn 
portemonnee was gevonden.
Het gevoel van trots, dat mij als 
gevolg van deze Myrte bekroop, 
kreeg maandag opnieuw een 
flinke impuls door de Samen Sterk 
Oranjetoer. Terwijl ik heerlijk 
achter mijn laptop van een hele 
serie oranje tompouces zat te 
genieten, schotelden mijn 
collega ś u en mij een prachtige 
alternatieve Koningsdag voor. Met 
interviews op locatie, spetterende 
optredens en dolblije mensen. Een 
prachtig, verbindend evenement, 
dat voor een brede glimlach 
zorgde in bizarre tijden. Mooi dat 
we als Barneveldse Krant die rol 
mochten en mogen vervullen.
Dinsdag genoten we (onder meer 
via een fotoreportage in deze 
krant) na van Koningsdag, om 
woensdag weer een bijdrage te 
leveren aan een verbindend 
initiatief, deze keer afkomstig uit 
Voorthuizen. Loek Goede en zijn 
muzikale vrienden lanceerden een 
muzikale boodschap van hoop 
voor de hele wereld. De titel I do 
Believe (...in a better world). Met 
zijn enthousiasme gaf Loek in 
ieder geval het Goede voorbeeld.
Erik Roest

Dodenherdenking in kleine 
kring bij monument De Glind

DE GLIND Vanwege de coronacrisis 
vindt de jaarlijkse Dodenherden-
king bij het monument in De Glind 
komende maandag in heel kleine 
kring plaats. 

Om 19.45 uur zal Kees van der 
Werf, voorzitter van Belangenver-
eniging De Glind, kort ingaan op 
de rol van de Canadezen bij de be-
vrijding van het dorp. Hoewel ze 
op zondag 22 april 1945 al in het 
dorp waren, trokken ze zich, na 
wat schermutselingen terug in 
Barneveld. 
Op 23 april kwamen de Canadezen 
terug en verjoegen ze de Duitsers 

uit het centrum. Bij de ge-
vechtshandelingen op die dag en 
de dag erna zijn vier Canadezen 
omgekomen. Ze liggen begraven 
op de begraafplaats Holterberg. 
Tijdens het noemen van hun na-
men en de namen op het monu-
ment speelt Jacqueline Schimmel 
‘Abide with me’, terwijl de Canade-
se vlag halfstok wordt gehesen 
door wethouder Didi Dorrestijn als 
een eerbetoon aan hen. Daarna 
worden de kransen gelegd en 
wordt het signaal taptoe infanterie 
gespeeld, gevolgd door twee minu-
ten stilte en het zingen van het 
volkslied.

Hulp aan ondernemers

  

‘Deze school verdient meer aandacht’

 p Op de foto van links naar rechts directeur-bestuurder Jan Hofman, Willem Massier, Dirk Jan de Jong (SO) en Tjeerd Jan Bosman (VSO).

...

LOKAAL NIEUWSZaterdag 2 
mei 2020 3


